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Постоянна комисия по „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм” при Общински съвет – гр. Ябланица 

 

ПРОТОКОЛ № 7 

 

         Днес 18.09.2024г. от 14.30 часа се проведе редовно заседание на Постоянната комисия 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

         Присъстват 5 общински съветници. 

         Присъстват: г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, г-жа Диана Василева-гл.експ. СП, г-

н Владимир Василев-мл.експ.СП, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница. 

         Присъстват и: г-жа Цветелина Вълчева-директор СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица, г-жа 

Иванка Стоянова-зам.-директор СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица, г-жа Тотка Данова-

директор ОУ „Христо Ботев“ с. Брестница, г-жа Марияна Георгиева-директор ОУ „Любен 

Каравелов“ с. Златна Панега, г-жа Петя Цанова-директор ОУ „Васил Левски“ с. Орешене, г-

жа Наталия Борисова-директор ДГ „Райна Княгиня“ гр. Ябланица. 

         Присъстват и граждани. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Велизар Николаев-председател ПК.   

         г-н Николаев - представи проекта за дневен ред и даде думата за мнения и предложения 

по така представения проект. 

        Тъй като такива не бяха отправени, г-н Николаев-председател ПК обяви, че преминават 

към процедура «Гласуване» за приемане на така представения проект за дневен ред. 

 

         Постоянната комисия прие да работи по следния 

 

ДНЕВЕН РЕД 

         1. Предложение от Председател Общински съвет, относно упълномощаване 

представителя на Община Ябланица в извънредното Общо събрание на акционерите на 

Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч и 

определяне позицията и мандата по предоставените предложения за решения, по отделните 

точки от дневния ред  на събранието, насрочено за 14.10.2024г. 

         2. Предложения от Кмета на Общината: 

            2.1. Утвърждаване структурата на училищната мрежа в община Ябланица, считано от 

15.09.2024г. и съществуването на самостоятелни паралелки под установения минимум. 

            2.2. Анализ за състоянието на материалната база на училищата, ДГ „Райна Княгиня” и 

нейните изнесени групи, и готовността на същите за започване на новата учебна 2024/2025 

година. 

            2.3. Становища от директорите на училища на територията на община Ябланица, 

относно публикуван одитен доклад на Сметна Палата, за „Осигуряване на качеството на 

училищното образование, за периода от 01.01.2019 г. до 30.06.2023г.“. 

            2.4. Възлагане управление на социална услуга от общ икономически интерес „Грижа 

в дома“ по проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома“ в Община Ябланица“, 

финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

         3. Питания, мнения, разни. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 1. Предложение от Председател Общински съвет, относно упълномощаване 

представителя на Община Ябланица в извънредното Общо събрание на акционерите на 

Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч и 

определяне позицията и мандата по предоставените предложения за решения, по отделните 

точки от дневния ред  на събранието, насрочено за 14.10.2024г. 

         Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК и г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС. 

 

          г-н Николаев-председател ПК обяви процедура „Гласуване” на основание чл. 27, ал. 5 

от ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от председател 

Общински съвет. 

 

         По т. 1. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 25 

гр. Ябланица, 18.09.2024г. 

      

         Относно: Упълномощаване представителя на Община Ябланица в извънредното Общо 

събрание на акционерите на Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р 

Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по предоставените 

предложения за решения, по отделните точки от дневния ред  на събранието, насрочено за 

14.10.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 9, т. 24 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 220, ал.1, чл. 221 и чл. 226 от 

Търговския закон и чл. 26, ал. 2 от Наредбата за реда за учредяване на търговски дружества с 

общинско имущество и за упражняване на правата на собственост на общината в търговските 

дружества, предлагам Общински съвет Ябланица. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         I. Упълномощава д-р Румен Гаврилов – председател Общински съвет Ябланица да 

представлява Община Ябланица в извънредното Общо събрание на акционерите на 

Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч, и 

да гласува по предложения дневен ред, както следва:  

         По точка 1 от дневния ред: „Увеличение в капитала на дружеството” – „ЗА” 

приемане, на основание чл. 221, ал. 2 от Търговския закон и чл. 17, ал. 2 от Устава на 

дружеството, увеличаване на капитала на дружеството от 3 897 999,78 лв. /389 799 поименни 

акции/ на 4 541 020,48лв. /454 102 поименни акции/ с размера на получените през 2021г. и 

2022г. от държавата и усвоени от дружеството средства за капиталови разходи чрез 

записване на нови 64 303 броя акции на държавата с номинална стойност 10 лв., формирани 

като обща сума на усвоените средства /643 020,70/ се прибави остатък от 9,78 лв., включен в 

капитала на дружеството при предходно увеличение, вписано в ТР на 27.07.2022г. 

         Остатъкът от 0,48лв., който не може да формира една акция ще бъде използван при 

следващо увеличение на капитала за допълване номиналната стойност на една акция от 10 

лв. 

         Пояснение: 

 За обект „Изграждане на автоматична система за пожароизвестяване“ по договор РД-

12-354/08.12.2021г. на стойност 95 000лв., от които усвоените средства са в размера 

на 94 143,13лв. 
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 За обект „Спешен ремонт на покрив и доставка на нови врати“ по договор РД-12-

355/08.12.2021г. на стойност 88 000лв., от които усвоените средства са в размер на 

72 506,77 лв. 

 За обект „Закупуване на биомиксер за мобилно кръводаряване и стационарен силър за 

нуждите на ОТХ“ по договор РД-12-724/29.12.2021г. на стойност 15 800лв., от 

които усвоените средства са в размер на 15 728,40лв. 

 За обект „Закупуване на миялно-дизинфекционна машина“ по договор РД-12-

725/29.12.2021г. на стойност 55 600 лв., от които усвоените средства са в размер на 

53 976 лв. 

 За обект „Подновяване на електроразпределителните табла на ел. инсталация“ по 

договор РД-12-727/29.12.2021г. на стойност 45 000лв., от които усвоените средства 

са в размер на 27 446,40 лв. 

 За обект „Закупуване на РС конфигурации и монитори“ по договор РД-12-

728/29.12.2021г. на стойност 36 000 лв., от които усвоените средства са в размер на 

35 676 лв. 

 За обект „Смяна на детекторален модул на компютърния томограф“ по договор РД-

12-260/30.10.2022г., на стойност 17 868 лв. Средствата са изцяло усвоени. 

 За обект „Доставка, монтаж, обучение на персонала и гаранционна поддръжка на 

оборудване и апаратура на отделение по Съдебна медицина“ по договор  РД-12-

298/22.12.2022г. на стойност 14 300 лв. Средствата са изцяло усвоени. 

 За обект „Доставка и монтаж на 3 бр. хемодиализни апарати“ по договор РД-12-

327/22.12.2022г. на стойност 70 200лв. Средствата са изцяло усвоени. 

 За обект „Доставка и монтаж на универсална многофункционална 

електрохидравлична операционна маса, операционна лампа за таванно окачване, 2 

бр. анестезиологични апарати и 2 бр. конфигурирани пацинтни мотитори“ по 

договор РД-12-337/22.12.2022г. на стойност 199 200 лв., от които усвоените 

средства са в размер на 195 696 лв. 

 За обект „Доставка и монтаж на DR безжична система за дигитализация на рентгенови 

снимки и дефектирали компоненти и възстановяване на функцията на рентгенова 

уредба VILLA“ по договор РД-12-297/22.12.2022г. на стойност 47 900 лв., от които 

усвоените средства са в размер на 45 480 лв. 

 

         По точка 2 от дневния ред: „Промяна в Устава на дружеството” – „ЗА” за приемане, 

на основание чл. 221, т. 1 от Търговския закон и чл. 17, ал. 1 от Устава на дружеството, да 

приеме изменение и допълнение в Устава на дружеството, както следва:  

 В чл. 7, ал. 1 от Устава придобива следната редакция: 

„Чл. 7, ал. 1 Капиталът на дружеството  е в размер на 4 541 020,48 лв. /четири 

милиона петстотин четиридесет и една хиляди двадесет лева и четиридесет и 

осем стотинки/“ 

 В чл. 7, ал. 3 от Устава придобива следната редакция: 

„Чл. 7, ал. 3 Капиталът се разпределя в 454 102 /четиристотин петдесет и четири 

и сто и две/ поименни акции, всяко от които с номинална стойност 10 /десет/ лв. 

 В Чл. 7, ал. 6 от Устава придобива следната редакция: 

             За държавата, представлявана от министъра на здравеопазването – 82,55 (осемдесет и 

две цяло и петдесет и пет) на сто от капитала, представляващи 374 851 (триста седемдесет и 

четири хиляди осемстотин петдесет и един) броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 (десет) лева; 

            За Община Априлци – 0,38 (нула цяло тридесет и осем) на сто от капитала или 1 738 

(хиляда седемстотин тридесет и осем) броя поименни акции, всяка от които с номинална 

стойност 10 (десет) лева; 
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            За Община Летница – 0,57 (нула цяло петдесет и седем) на сто от капитала или 2 581 

(две хиляди петстотин осемдесет и една) броя поименни акции, всяка от които с номинала 

стойност 10 (десет) лева; 

            За Община Ловеч – 7,28 (седем цяло двадесет и осем) на сто от капитала или 33 053 

(тридесет и три хиляди петдесет и три) броя поименни акции, всяка от които с номинална 

стойност 10 (десет) лева; 

            За Община Луковит – 2 (две) на сто от капитала или 9 068 (девет хиляди шестдесет и 

осем) броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 (десет) лева; 

            За Община Тетевен – 2,25 (две цяло двадесет и пет) на сто от капитала или 10 217 

(десет хиляди двеста и седемнадесет) броя поименни акции, всяка от които с номинална 

стойност 10 (десет) лева; 

            За Община Троян – 3,46 (три цяло четиридесет и шест) на сто от капитала или 15 737 

(петнадесет хиляди седемстотин тридесет и седем) броя поименни акции, всяка от които с 

номинала стойност 10 (десет) лева; 

            За Община Угърчин – 0,86 (нула цяла осемдесет и шест) на сто от капитала или 3 909 

(три хиляди деветстотин и девет) броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 

10 (десет) лева; 

            За Община Ябланица – 0,65 (нула цяла шестдесет и пет) на сто от капитала или 2 948 

(две хиляди деветстотин четиридесет и осем) броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 (десет) лева. 

 

         II. Определя г-н Мариян Иванов-общински съветник при Общински съвет Ябланица за 

представител на Община Ябланица в извънредното Общо събрание на акционерите на 

Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч, 

при невъзможност д-р Румен Гаврилов - представител на общината да участва лично в 

редовното Общо събрание на акционерите на МБАЛ. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Велизар Николаев, Иван Иванов, Иван Николов, 

Мариян Иванов, Полина Иванова; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

         По точка 2. Предложения от Кмета на Община Ябланица: 

         По точка 2.1. Утвърждаване структурата на училищната мрежа в община Ябланица, 

считано от 15.09.2024г. и съществуването на самостоятелни паралелки под установения 

минимум. 

         Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК, г-жа Петя Цанова-директор 

ОУ „Васил Левски“ с. Орешене, г-жа Тотка Данова-директор ОУ „Христо Ботев“ с. 

Брестница, г-жа Диана Василева-гл.експ. СП, г-жа Марияна Георгиева-директор ОУ „Любен 

Каравелов“ с. Златна Панега, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС. 

          Г-жа Петя Цанова-директор ОУ „Васил Левски“ – заяви, че в представеното от нейна 

страна предложение до кмета на Община Ябланица е настъпила промяна, при която в 

ръководеното от нея училище е наличието на маломерна паралелка - V клас, с брой на 

учениците 17, при норматив 18. С оглед на това предложи ОУ „Васил Левски“ с. Орешене да 

бъде включено в списъка на училищата със съществуващи маломерни паралелки, като 

поясни, че до заседанието на Общински съвет ще внесе официално предложение. 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи в предложението-становище, с което  

Постоянната комисия ще излезе до Общински съвет да бъде включено предложението на 

директора на ОУ „Васил Левски“ за съществуването на маломерна паралелка. Възникналия 

казус в ОУ „Любен Каравелов“ с. Златна Панега бъде обособен в отделна точка - нова т. 3. 

„Разрешава за учебната 2024/2025 година съществуването на самостоятелна паралелка  V-ти 
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клас в ОУ „Любен Каравелов” с. Златна Панега, под установения минимум от 10 ученика, 

съгласно чл. 69 от Наредбата за финансиране на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование». Както и до заседанието на Общински съвет от 

Директора на ОУ „Любен Каравелов” с. Златна Панега да бъде представено становище за 

финансово обезпечаване на учебния процес, извън определените по стандарт за съответната 

дейност, съгласно чл. 68 и чл. 69 от Наредбата за финансиране на институциите в системата 

на предучилищното и училищното образование. И нова т. 4. «На основание чл. 60, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс, допуска предварително изпълнение на решението“. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеното предложение за решение 

от кмета на общината с направените предложения за допълнения от страна на г-жа Петя 

Цанова-директор ОУ „Васил Левски“ с. Орешене и г-н Румен Гаврилов-председател ОбС. 

 

         По т. 2.1. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 26 

гр. Ябланица, 18.07.2024г. 

      

         Относно: Утвърждаване структурата на училищната мрежа в община Ябланица, 

считано от 15.09.2024г. и съществуването на самостоятелни паралелки под установения 

минимум. 

 

          На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 256 от Закона за 

предучилищното и училищно образование във връзка във връзка с чл. 68, ал. 3, ал. 4-7 и чл. 

69, ал. 1 и ал. 2 от Наредбата за финансиране на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование, приета с ПМС № 219/05.10.2017г. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Утвърждава мрежата от учебни и детски заведения на територията на община 

Ябланица за учебната 2024/2025 година, както следва: 

 

         І. ДЕТСКИ ГРАДИНИ: 

          Детска градина «Райна Княгиня» гр. Ябланица , със следните изнесени групи: 

          - в с. Брестница 

          - в с. Златна Панега; 

          - в с. Добревци. 

 

         ІІ. УЧЕБНИ ЗАВЕДЕНИЯ: 

         - СУ «Васил Левски» гр. Ябланица                  

         - ОУ «Христо Ботев» с. Брестница                   

         - ОУ «Васил Левски» с. Орешене                     

         - ОУ «Любен Каравелов» с. Златна Панега     

 

         2. Разрешава за учебната 2024/2025 година съществуването на самостоятелни паралелки 

от І до ХІІ клас с брой ученици под минималния, но не по-малко от 10 ученика, както следва: 

         2.1. СУ «Васил Левски» - гр. Ябланица: 

              - ХІІ б клас – една паралелка с 10 ученика, при норматив 18, недостиг 8 ученика. 

         2.2. ОУ „Христо Ботев” с. Брестница: 

              - VІІ клас – 12 ученика, при норматив 18, недостиг 6 ученика. 

         2.3. ОУ „Васил Левски“ с. Орешене: 
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              - V клас - 17 ученика, при норматив 18, недостиг 1 ученик. 

         2.4. ОУ „Любен Каравелов” с. Златна Панега: 

              - подготвителен  клас – 18 деца, при норматив 12; 

              - І клас – 10 ученика, при норматив 16 ученика, недостиг на 6 ученика; 

              - ІІ клас – 12 ученика, при норматив 16 ученика, недостиг на 4 ученика; 

              - ІІІ клас – 13 ученика, при норматив 16 ученика, недостиг на 3 ученика; 

              - ІV клас - 10 ученика, при норматив 16 ученика, недостиг на 6 ученика; 

              - VІ клас – 12 ученика, при норматив 18 ученика, недостиг 6 ученика; 

              - VІІ клас – 15 ученика, при норматив 18, недостиг 3 ученика. 

         3. Разрешава за учебната 2024/2025 година съществуването на самостоятелна паралелка  

V-ти клас в ОУ „Любен Каравелов” с. Златна Панега, под установения минимум от 10 

ученика, съгласно чл. 69 от Наредбата за финансиране на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование 

         4. На основание чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс, допуска 

предварително изпълнение на решението. 

         5. До заседанието на Общински съвет от Директора на ОУ „Любен Каравелов” с. 

Златна Панега да бъде представено становище за финансово обезпечаване на учебния 

процес, извън определените по стандарт за съответната дейност, съгласно чл. 68 и чл. 

69 от Наредбата за финансиране на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2.2. Анализ за състоянието на материалната база на училищата, ДГ „Райна 

Княгиня” и нейните изнесени групи, и готовността на същите за започване на новата учебна 

2024/2025 година. 

         Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК, г-н Владимир Василев-

мл.екп. СП, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, г-жа Петя Цанова-директор ОУ „Васил 

Левски“ с. Орешене, г-жа Тотка Данова-директор ОУ „Христо Ботев“ с. Брестница, г-жа 

Цветелина Вълчева-директор СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица, г-жа Наталия Борисова-

директор ДГ „Райна Княгиня“ гр. Ябланица, г-жа Марияна Георгиева-директор ОУ „Любен 

Каравелов“ с. Златна Панега. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представения анализ от страна на кмета 

на общината. 

 

         По т. 2.2. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 27 

гр. Ябланица, 18.09.2024г. 

      

         Относно: Анализ за състоянието на материалната база на училищата, ДГ „Райна 

Княгиня” и нейните изнесени групи, и готовността на същите за започване на новата учебна 

2024/2025 година. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 
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РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Анализ за състоянието на материалната база на училищата, ДГ 

„Райна Княгиня” и нейните изнесени групи, и готовността на същите за започване на новата 

учебна 2024/2025 година. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

          По точка 2.3. Становища от директорите на училища на територията на община 

Ябланица, относно публикуван одитен доклад на Сметна Палата, за „Осигуряване на 

качеството на училищното образование, за периода от 01.01.2019 г. до 30.06.2023г.“. 

           

         В проведената дискусия по повод на отправено искане от инж. Найден Найденов-кмет 

на Община Ябланица, на проведено заседание на Общински съвет, на 30.07.2024г., 

директорите на учебни и детски заведения на територията на община Ябланица да 

представят становище по публикувания от Сметна палата одитен доклад „Осигуряване на 

качеството на училищното образование, за периода от 01.01.2019 г. до 30.06.2023г.“, в 

частта на направеното заключение в одитния доклад, че „Сред общините с нива на 

неграмотност над 10 на сто в отделните възрастови групи са още Криводол, Малко Търново, 

Гурково, Мъглиж, Чирпан, Невестино, Ябланица, Стралджа“ мнение изказаха: г-жа 

Цветелина Вълчева-директор СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица, г-н Иван Иванов-

общ.съветник, г-н Иван Николов-общ.съветник, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, г-жа 

Наталия Борисова-директор ДГ „Райна Княгиня“ гр. Ябланица, г-жа Тотка Данова-директор 

ОУ „Христо Ботев“ с. Брестница, г-жа Стойка Станева-гражданин, г-жа Иванка Стоянова-

зам.-директор СУ „Васил Левски“ гр. Ябланица, г-н Велизар Николаев-председател ПК, г-

жа Петя Цанова-директор ОУ „Васил Левски“ с. Орешене. 

 

          Извода, който се формира в края на дискусията е, че: всички институции, ангажирани 

пряко и/или косвено с развитието на образователната система и най-вече на качеството на 

образованието на територията на община Ябланица, трябва да взаимодействат по между си с 

оглед постигане на добри резултати. Т.е. качеството на образованието в общината не е само и 

единствено ангажимент на училищата и детските градини в община Ябланица. 

 

 

          По точка 2.4. Възлагане управление на социална услуга от общ икономически интерес 

„Грижа в дома“ по проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома“ в Община 

Ябланица“, финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

          Отношение взеха: г-н Велизар Николаев-председател ПК, г-жа Диана Василева-гл.експ. 

СП, г-н Иван Николов-общ.съветник. 

 

          Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината. 

         По т. 2.4. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 28 

гр. Ябланица, 18.09.2024г. 

      

https://www.bulnao.government.bg/media/documents/OD_Education_Quality_0624.pdf
https://www.bulnao.government.bg/media/documents/OD_Education_Quality_0624.pdf
https://www.bulnao.government.bg/media/documents/OD_Education_Quality_0624.pdf
https://www.bulnao.government.bg/media/documents/OD_Education_Quality_0624.pdf
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         Относно: Възлагане управление на социална услуга от общ икономически интерес 

„Грижа в дома“ по проект BG05SFPR002-2.001-0180-C02 „Грижа в дома“ в Община 

Ябланица“, финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с т. 10.2. от Условия за 

кандидатстване по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ  

BG05SFPR002-2.001 - „Грижа в дома” и приложимия режим по държавна помощ и 

изискванията за съдържание на актовете за възлагане на  услуги от общ икономически 

интерес (УОИИ), и във връзка с изпълнение на Проект  BG05SFPR002-2.001-0180-С02 

«Грижа в дома в Община Ябланица”, финансиран по Програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2021-2027г. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Възлага чрез Кмета на Община Ябланица управлението на социална услуга от общ 

икономически интерес „Грижа в дома” по Проект  BG05SFPR002-2.001-0180-С02 «Грижа в 

дома в Община Ябланица”, финансиран по Програма „Развитие на човешките ресурси” 2021-

2027г., за периода от 06.10.2024г. до 06.01.2025г. на Дирекция Специализирана 

администрация, съгласно Договор/Акт за възлагане/ - Приложение към настоящото решение. 

 

         2. Препис от решението да се връчи на Кмета на Община Ябланица за сведение и 

изпълнение. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Велизар Николаев, Иван Иванов, Иван Николов, 

Мариян Иванов, Полина Иванова; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

         По точка 2. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Велизар Николаев-председател ПК – отбеляза, че до момента писмени питания няма 

постъпили и даде думата за устни такива, мнения и коментари. 

         Допълнителни мнения по отношение на провелата се дискусия по т. 2.3. изказаха: 

         Г-н Мариян Иванов-общински съветник и г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който 

предложи  - ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм” след проведена широка дискусия с директорите на учебни и 

детски заведения на територията на община Ябланица по поставената тема и с оглед  

разпоредбите на чл. 256 от Закона за предучилищното и училищно образование да 

излезе с предложение, до директорите, до заседанието на Общински съвет да депозират 

предложения с набелязани мерки за подобряване на взаимодействието между 

ръководените от тях институции и Общинска администрация Ябланица по отношение 

грамотността на учениците и тяхното задържане в  училищата и детската градина.  

 

        Тъй като други устни питания не бяха отправени, и поради изчерпване на дневния ред г-

н Велизар Николаев-председател ПК закри заседанието на ПК по „Образование, култура, 

здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм”. 

         

         Велизар Николаев:/п/ 

         Председател Постоянна комисия  

         ”Образование, култура, здравеопазване,  

         социална политика, младежки дейности,спорт и туризъм” 


